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Vážení spoluobčané,
rok  2024  je  téměř  za  námi  a  blíží  se  vánoční  svátky,  které máme 

spojené  s  časem  rodinných  setkání,  děti  se  těší  na  vánoční  dárky
a nastává čas porozumění a předsevzetí. Přála bych si, aby porozumění
a vzájemná tolerance nebylo spojováno jen s vánočními svátky, ale stalo 
se tak součástí každodenního života. V období Vánoc si více než kdy jindy 
uvědomujeme, co pro nás znamená rodina, zdraví, vlídné slovo, podání 
pomocné ruky, úsměv či upřímné poděkování za nezištnou pomoc přátel 
a blízkých. 

K  plánovaným  akcím  příštího  roku  je  výměna  lamp  veřejného 
osvětlení.  Žádost  o  dotaci  z    Ministerstva  průmyslu  a  obchodu  ČR
z  programu  EFEKT  III,  byla  naší  obci  schválena  a  v  současné  době   
probíhá výběrové řízení na dodavatele. Bylo osloveno osm společností 
na  podání  nabídky.  Dle  harmonogramu  by  výměna  lamp  měla 
proběhnout v první polovině příštího roku.   

Další důležitou akcí příštího roku je oprava střechy muzea, výměna 
části prken v podlaze a oprava omítek. Při trvalém dešti v září letošního 
roku nám střechou zatékalo, problematická místa ve střeše byla doplněna 
došky, ale příští rok je výměna došek nutná.

Při  letní  bouřce  byla  ulomena  větev  lípy  u  pomníku  padlých.  Po 
kontrole zástupce Agentury ochrany přírody nám byl doporučen ozdravný 
řez této lípy, který se provádí v době vegetačního klidu, což je od října do 
konce března. Přesto se u tohoto stromu ulomily další dvě větve a zůstal 
jen prohnilý kmen. Do budoucna bude nutné zpracovat revitalizaci parku
a provést ozdravný řez stromů.   

Opět bych chtěla apelovat na všechny občany, aby více třídili odpady, 
které vyprodukují. Od roku 2025 musí mít každá obec vytříděno 60 %
z  celkového  množství  vyprodukovaného  komunálního  odpadu,  čeho 
momentálně naše obec není schopna docílit.  

Chtěla bych poděkovat také všem spolkům a občanům, kteří se podílí 
na chodu obce, ať  je  to pořádání kulturních akcí,  tak úklid okolí svých 
domů, nebo obecních prostranství. 

Přeji všem krásné a spokojené prožití Vánoc v rodinném kruhu 
nejbližších, přátel a těch, které máte rádi. Do nového roku přeji všem 
všechno nejlepší, hodně zdraví, pozitivní nálady, životního optimismu
a vzájemného porozumění a v neposlední řadě také přeji, aby se nám
v Senetářově společně dobře žilo a využívali jsme tohoto jedinečného místa, 
ve kterém žijeme, společně a pokud možno ku spokojenosti nás všech.
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Starostka obce
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Jana Sedláková
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Slova předsedů složek

Vážení spoluobčané,
blíží se konec roku a tímto bych chtěl připomenout činnost našeho 

sboru v uplynulém čtvrtletí.
Uspořádali  jsme  Kateřinskou  zábavu  –  v  sobotu  23.  11. 

Návštěvnost byla nižší než v předešlých letech. Ti, co přišli, své účasti 
nelitovali, obzvlášť, když byla zábava zpestřena o vystoupení Petra 
Hunkaře. 

Následující víkend  jsme u doškové chaloupky  rozsvítili  „Vánoční 
strom“. Děti poslaly přes 100 přání Ježíškovi. Za kulturní vystoupení 
musíme poděkovat dětem z Mateřské školy Senetářov a paní ředitelce 
a učitelkám MŠ za přípravu. Pěkné představení si připravili i Krásenští 
divadelní  ochotníci,  kteří  jsou  v  tomto  období  limitováni  časem,
a  i přesto si našli chvilku, aby nás pobavili. Bylo připraveno vařené 
maso,  svařák,  nově  dětský  punč  a  jiné  občerstvení.  Je  třeba 
poděkovat všem, kteří se podíleli na přípravě, průběhu a úklidu 
této akce.

Největší odměnou pro pořadatele je účast spoluobčanů. 
Po sportovní stránce byl letošní rok o něco bohatší. 
V  letošním  roce  proběhla  Velká  cena  Blanenska,  Okresní  liga 

mládeže Blansko a také jsme pokračovali v účasti Okresní dětské ligy 
Prostějovska. Také musíme připomenout účast družstev dorostenců
a družstva žen a účast jednotlivců na Mistrovství ČR.

Podle mého názoru jsme se ve sportovní stránce posunuli o hodný 
kus dál. 

Co se týká  akcí, tak jsme letos nově uspořádali závody 60 m a 100 
m překážek. Dále opět proběhlo u nás okresní kolo 60 m a 100 m 
překážek.

V tomto období probíhá vyhlášení celkových výsledků za tento rok. 
5. 10. u nás proběhlo okresní kolo „Závodů požární všestrannosti“, 19. 
10. krajské kolo těchto závodů. Každého ze závodů se zúčastnilo skoro 
400 dětí. Trať byla náročná, ale spravedlivá. Sklidili jsme pochvalu od 
vedoucích, závodníků i rozhodčích. 

Za  případná  omezení  se  ještě  jednou  všem  spoluobčanům 
omlouvám.

Všem sportovcům chci  také poděkovat za vzornou přípravu
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 a reprezentaci.
Výjezdy:
- 9. 11. – požár komínu RD Jedovnice

Na podzim se opět uskutečnil sběr železného šrotu, sběr elektrických 
spotřebičů a papíru. 

Výroční  valná  hromada  proběhne  11.  1.  2025.  Program  bude 
upřesněn v pozvánkách. 

Na 1. čtvrtletí příštího roku připravujeme:
-  mše svatá za zemřelé a živé hasiče – termín bude upřesněn
(Poté  posezení  v  hasičské  zbrojnici  s  promítáním 

vzpomínkových videí).
- sobota - 22. 3. – předpokládaný termín pro „Hodové posezení“

Na závěr bych chtěl dětem popřát splněná vánoční přání a krásné dárky 
pod stromečkem a dospělým klidné a pohodové vánoční svátky. Nový rok ať 
je lepší než byl starý.

Josef Šenk
 starosta SDH

AC Senetářov
Po krátké odmlce bychom Vás opět rádi informovali o akcích, které 

jsme pořádali nebo kterých jsme se účastnili za poslední půlrok.
V sobotu 20. července se uskutečnil  již čtvrtý ročník  futsalového 

turnaje Senec Cup. Brzy před startem se odhlásil jeden tým a náhradu 
se nepodařilo sehnat, takže turnaj proběhl za účasti pěti týmů. Výčet 
týmů byl následující: Podomáci, AC Senetářov, Dream Team, Rafani
a Božkov Warriors. Z vítězství  v  turnaji  se nakonec  radoval Dream 
team  složený  převážně  z  bývalých  i  současných  zkušených  hráčů 
Lipovce. Nechybělo občerstvení, drobné ceny a na rozdíl od minulého 
roku počasí vyšlo na jedničku, takže turnaj hodnotíme jako povedený.

Na začátku září se obvykle chodí Stovka Podyjím, která je velmi 
náročnou  výzvou.  Nicméně  letos  jsme  si  místo  stovky  střihli  "jen" 
Šedesátku  Podyjím,  kterou  lze  v  rámci  Stovky  Podyjím  také 
absolvovat.  V  sobotu  7.  září  v  osm  ráno  jsme  za  krásného  počasí 
vyrazili z Vranova nad Dyjí a přes rakouský Hardegg a Hnanice jsme se 



– 6 –

ŠKOLA a ŠKOLKA
ZŠ Podomí

Poslední čtvrtletí kalendářního roku 2024 bylo pro naši školu plné 
různých aktivit a zážitků, které nejen obohatily výuku, ale přispěly také 
k upevnění vztahů mezi žáky, pedagogy a rodiči.   Dovolte, abych vás 
seznámila s některými z nejzajímavějších okamžiků, které se v tomto 
období uskutečnily.

V  rámci  výuky  jsme  se  i  tentokrát  věnovali  netradičním  formám 
učení. Dětem z 2. a 3. třídy již od září začal desetitýdenní plavecký 
výcvik, pro který  i  letos využíváme kvalitních služeb plavecké školy 
Tempo v Aquaparku ve Vyškově. Na začátku října žáci 3. a 4. ročníku 
navštívili  divadelní  představení  Vinnetou  v  divadle  Polárka  v  Brně, 
které  všechny  zaujalo  svou  poutavou  inscenací  a  vtipným pojetím. 
Zajímavým  hudebním  zážitkem  byl  výchovný  koncert  Zpívánky
s Čápem, který se uskutečnil přímo ve škole na konci října pro děti
z MŠ, 1. a 2. třídy. Žáci si zde společně zazpívali a hudební vystoupení 
si řádně užili.

V říjnu si žáci 8.ročníku připomněli National Pancake Day, připravili 
a ochutnali americké palačinky a při jejich přípravě i konzumaci mezi 
sebou komunikovali v anglickém jazyce. Tento den se stal příležitostí
k  seznámení  s  anglosaskými  tradicemi  a  zábavným  způsobem 
prohloubil znalosti z cizího jazyka. 

pěstitelského roku. V průběhu večera byl prostor pro vzájemné sdílení 
rad a tipů, jak dosáhnout uspokojivých výsledků. Akce se zúčastnilo 
okolo 20 osob a dle ohlasu akci v podobném formátu v příštím roce 
zopakujeme.  Proto  neváhejte  v  průběhu  následujícího  roku 
dokumentovat své zahradnické činnosti.  

Jménem výboru i členů spolku bych rád poděkoval obci Senetářov 
za zapůjčení některého vybavení pro realizaci brigád a za poskytnutí 
dotace na podporu činností spolku v roce 2024. 

Členům  avizuji  předběžný  termín  členské  výroční  schůze,  a  to
v pátek 7. února 2025.

Dovolte mi, abych Vám popřál pokojné prožití vánočních svátků, radost
z maličkostí každého dne a vše nejlepší v novém roce.

Za výbor ČSZ v Senetářově 
Michal Zouhar
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postupně  prokousali  až  do  cílového  Znojma,  kam  jsme  dorazili  až 
kolem půlnoci. Poprat se s šedesáti kilometry nám tedy trvalo 16 hodin, 
což  svědčí  o  náročnosti  této  trati  plné  náročných  výstupů,  strmých 
sešupů i boje s těžkým terénem za tmy.

Letos se někteří z nás vydali na trať pochodu Brněnská podkova. 
Byla  to pro nás zcela nová zkušenost. Šlo o stokilometrový pochod 
konající se 18. a 19. října. Start byl Řečkovicích. Trasa postupně vedla 
kolem přehrady, přes Jinačovice, Kuřim, Babí lom, Vranov, Adamov, 
Křtiny, Ochoz, Bílovice, Útěchov, Lelekovice, Mokrou Horu a zpět do 
Řečkovic. I tuto náročnou trať se podařilo zdárně zvládnout.

Křtinská stovka, která se obvykle chodí na začátku října, se letos 
nekonala.  Důvodem  byly  předchozí  prudké  deště  a  vítr,  v  jejichž 
důsledku byly některé trasy neprůchodné nebo ne úplně bezpečné. Ani 
v  sobotu  5.  října,  kdy  se  obvykle  startuje,  nebylo  počasí  bohužel 
příznivé. Nakonec se tak startovalo v neděli a bylo možné absolvovat 
padesátikilometrovou trať, což si někteří z nás nenechali ujít.

Rádi  bychom  vám  popřáli  pěkný  zbytek  roku  a  příjemně 
strávené vánoční svátky. A věříme, že v novém roce si stejně jako my 
najdete čas na dostatek pohybu na čerstvém vzduchu.

Mgr.  Roman Kuběna

ZAHRÁDKÁŘI
Vážení spoluobčané, 

dovolte  mi,  abych  zde  za  Základní  organizaci  českého 
zahrádkářského svazu Senetářov ve stručnosti sumarizoval činnosti 
spolku za uplynulé pololetí:

- dne 31. 7. proběhla brigáda na údržbu zeleně v travnatém pásu
u Zásilkovny a v části obce Trávníky

-  dne  13.  9.  se  uskutečnila  výborová  schůze,  na  které  se  řešila 
organizace  brigády,  plán  činnosti  spolku  a  akce  na  zhodnocení 
pěstitelské sezóny

-  dne  8.  10.  proběhla  brigáda  s  podzimní  údržbou  živých  plotů
u hřbitova a v okolí dětského hřiště v nové ulici

- v sobotu 9. 11. 2024 proběhla v občerstvení U Mamuta akce na 
zhodnocení pěstitelské sezóny 2024. Každý měl možnost na základě 
zaslaných fotografií a přinesených vzorků ukázat úspěchy/neúspěchy 
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Dalším  říjnovým  pro  děti  atraktivním  anglosaským  svátkem  byl 
Halloween.  Na  1.  stupni  ZŠ  se  letos  nesl  ve  znamení  zábavy
a  tvořivosti.  Žáci  přišli  do  školy  v  rozmanitých  kostýmech  –  od 
strašidelných  duchů  po  veselé  dýně  –  a  během  dopoledne  plnili 
tematické úkoly v jednotlivých předmětech. Ve výtvarné výchově tvořili 
halloweenské  dekorace,  v  českém  jazyce  psali  strašidelné  příběhy
a  v  matematice  řešili  dýňové  hádanky.  Odpoledne  pro  ně  osmáci 
připravili velkou halloweenskou párty plnou soutěží, tanců a her, která 
všechny naladila na sváteční atmosféru.

Sportovní aktivity byly v tomto období rovněž velmi pestré. Na konci 
září  se  plánovaný  orientační  běh  sice  bohužel  neuskutečnil  kvůli 
zákazu  vstupu  do  lesa,  ale  již  začátek  října  přinesl  jiné  sportovní 
příležitosti. Atletické závody uskutečněné na našem novém atletickém 
hřišti  za  školou  mezi  žáky  okolních  škol  spolupracujících  v  rámci 
sdružení Cirsium se konaly dne 10. října a byly pro naše žáky velkým 
úspěchem.  Soutěžilo  se  v  šesti  disciplínách  a  ve  třech  věkových 
kategoriích, přičemž naši žáci získali 5 x 1. místo, 2 x 2. místo a 2 x 3. 
místo.  Zástupci  5.  třídy  se  také  zúčastnili  sportovně-vědomostní 
soutěže Prosaď se v Ostrově u Macochy, kde se umístili na vynikajícím 
1. místě. Další sportovní zážitky přinesl florbalový turnaj pro žáky 6. – 7. 
třídy, který se uskutečnil 23.  října ve Vyškově,  ten byl bohužel bez 
úspěchu. Naopak, florbalový turnaj pro žáky 4. – 5. třídy konaný 15. 
listopadu v Rousínově skončil pro naši školu krásným 2. místem.

Toto období bylo i časem specifických akcí, které obohatily výuku
a  přinesly  nezapomenutelné  zážitky.  Adaptační  vandr  pro  6.  třídu, 
který probíhal ve dnech 24. – 25. září v lokalitě Velká Dohoda, pomohl 
žákům lépe se poznat, seznámit s novými spolužáky a utužit vztahy. 
Zástupci 6.  třídy se zúčastnili  kooperativního pobytového programu 
Rubikon  v  Ostrově  u  Macochy,  který  se  zaměřuje  na  týmovou 
spolupráci  a  rozvoj  sociálních  dovedností.  Žáci  5.  třídy  absolvovali 
pětidenní  výukový  program  Historie  všedního  dne  ve  středisku 
ekologické výchovy Chaloupky, kde se seznámili nejen s  tradičními 
řemesly  a  způsobem  života  našich  předků,  ale  při  neformálních 
aktivitách také žáci mezi sebou navzájem.

V  pátek  25.  října  se  konala  jedna  z  oblíbených  akcí  pro  děti 
předškolního a mladšího školního věku z dalekého širokého okolí  - 
pohádková  stezka.  Ta  přilákala  mnoho  rodin,  které  se  vydaly  na 
dobrodružnou  cestu  za  pohádkovými  postavami,  aby  tam  pomohly 
členům Tlapkové patroly vypátrat ztraceného Večerníčka. Ti, co se jim 
podařilo splnit všechny úkoly, si odnesli sladkou odměnu a krásnou
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vlastnoručně  vyrobenou  večerníčkovskou  mozaiku.  Jednotlivá 
stanoviště zajišťovali dobrovolníci z 5. – 8. ročníku.

V druhé polovině  listopadu v naší  škole proběhlo  šetření České 
školní  inspekce.  Inspekční zpráva hodnotí školu převážně pozitivně
a její plné znění najdete na webových stránkách školy.

V  předvánočním  čase  proběhlo  Adventní  odpoledne,  které  se 
uskutečnilo 14. prosince a bylo plné nádherné atmosféry. Od 13:00 
začaly adventní dílničky a charitativní stánek 9. třídy, které přilákaly 
mnoho  návštěvníků.  Na  připravených  stanovištích  si  děti  i  dospělí 
mohli za symbolické ceny vyrobit krásné tradiční i netradiční vánoční 
dárky a dekorace. V 16:30 následovalo milé kulturní vystoupení žáků 
školy v tělocvičně. Večer v 18:00 vyrazil od školy do ulic Podomí průvod 
koledníků,  který  vytvořil  nezapomenutelnou  sváteční  atmosféru
a umožnil lidem se zapojit a užít si společný zpěv. Akce přinesla radost
i vánoční pohodu všem zúčastněným.

Srdečně Vás zveme na školní ples, který se uskuteční v pátek 24. 
ledna 2025.

Čtvrté čtvrtletí bylo plné zajímavých zážitků, úspěchů a příležitostí 
pro  naše  žáky,  a  to  nejen  ve  škole,  ale  i  mimo  ni.  Věříme,  že
i v nadcházejícím období nás čeká mnoho skvělých okamžiků.
 Všem přejeme krásné Vánoce a šťastný rok 2025.

Mgr. J. Kocmanová

MŠ Senetářov
Letošní  školní  rok  2024/2025  nám krásně  proplouvá  vydařeným 

adaptačním obdobím. Nové děti si rychle zvykly na prostředí školky,
a  tak  tu  společně  trávíme  chvíle  plné  her,  divadel,  zajímavých 
programů pro děti, akcí s rodiči a dalších společných aktivit. 

Novým programem pro naši školku je Mámo, táto pojď si hrát, který 
se uskutečnil hned v měsíci  říjnu. Děti mohly strávit  ve školce celé 
odpoledne se svými rodiči a tím také ukázat, s čím si tu nejraději hrají, 
jaké  mají  nové  kamarády  a  rodiče  si  mohli  se  svými  dětmi  hrát. 
Program byl velice kladně ohodnocen a jsme velice rádi, že se těšíte na 
další odpoledne ve školce, které proběhne v měsíci lednu. 

Navštívil nás pan spisovatel Srazil (ve spolupráci MAS MORAVSKÝ 
KRAS), který dětem vysvětlil zábavnou formou, jak vznikla jeho kniha
a čím se zabývá. Byly jsme pozváni na zahradu za ježky, kteří našli 
domov u Vévodů, kteří se o  ježky starali s  láskou.   Děkujeme paní 
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Vévodové za krásný zážitek a možnost návštěvy ježečků, kde si je děti 
mohly prohlédnout, než budou vypuštěny do přírody. Dále jsme si ve 
školce,  za  přítomnosti  další  MŠ  Krásensko,  vyzkoušely  jógohrátky 
vedené paní Veselou, která děti učila cvikům a správnému dýchání. 
Vydali  jsme se  také do MŠ Kotvrdovice,  kde  jsme shlédli  divadelní 
představení Zlatovláska.

Měsíc  říjen  nás  provázel  také  kontrolní  činností,  kterou  v  MŠ 
uskutečnila Česká školní Inspekce. Kontrolní činnost probíhala nejen 
vůči  výchovně  vzdělávacím  činnostem  s  dětmi,  materiálním 
vybavením školy, ale i po stránce ekonomické a stravovací. Zpráva je 
pro  všechny  zveřejněna  na  webových  stránkách  MŠ.  Výsledek 
kontrolní činnosti byl na výbornou a zaměstnanci, ale i ředitelka školy 
od inspektorek byly hodnoceny velmi kladně, při celkovém hodnocení 
výsledků  kontrolní  činnosti  byla  přítomna  i  paní  starostka,  jako 
zástupce zřizovatele.

Vzhledem  předešlé  události,  která  byla  rozvířena  na  sociálních 
sítích  přikládáme  vyjádření  k  dané  situaci  paní  ředitelkou  MŠ 
Senetářov:

Vážení rodiče a vážení příznivci,
ráda bych se  tímto prohlášením vyjádřila k nedávným zveřejněným 
informacím, které byly podány, vůči mé práci ve funkci ředitelky, ale
i učitelky. Tyto informace byly podány jednostranně a velmi zkresleně. 
Cítím  povinnost  hájit  nejen  své  profesní  jméno,  ale  také  hodnoty, 
kterými se naše instituce řídí.

Naše  škola  si  klade  za  cíl  poskytovat  kvalitní  vzdělávání
v bezpečném a podporujícím prostředí pro všechny děti. Vždy jsme 
otevřené  ke  konstruktivní  zpětné  vazbě,  která  spolupracuje
k  neustálému  zlepšování  našich  služeb.  Uveřejněné  jednostranné 
zkreslené informace, jsou znepokojující a zasahující do dobrého jména 
celé naší školy.

Chci  ujistit  všechny  rodiče  a  veřejnost,  že  všechna  opatření
a rozhodnutí, která jako vedení školy činíme, jsou v souladu s etickými 
zásadami  a  platnou  legislativou,  přičemž  se  vždy  zaměřujeme  na 
nejlepší zájmy dětí. 

Ráda  bych  také  uvedla,  že  tato  záležitost  byla  prošetřována 
kontrolním orgánem, konkrétně Českou školní inspekcí, která v rámci 
své  kontrolní  činnosti  neshledala  žádné  pochybení  z  naší  strany. 
Všechny kroky a rozhodnutí, která jako vedení školy činíme, jsou plně v 
souladu  s  etickými  zásadami  a  platnou  legislativou  a  vždy  se 
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zaměřujeme na nejlepší zájmy dětí.
Děkuji vám za podporu a pochopení. Stojím za svým týmem a naší 

prací,  která  je  vedena  profesionální  péčí  a  snažím  se  vytvořit 
maximální  možné  podmínky  pro  všechny  děti  a  nejlepší  možné 
podmínky pro jejich vzdělávání a rozvoj.

S úctou, Zdeňka Možná, ředitelka

V listopadu nás čekal první projektový den MTU, kdy se děti mohly 
stát, alespoň na jeden den staviteli města. Ve školce nás také čekalo 
dýňobraní, kdy jsme společně s rodiči a dětmi vydlabávali dýně a plnili 
dané úkoly s pojené s  touto plodinou. A  jelikož se děti už nemohly 
dočkat  vysněného  sněhu,  společně  jsme  zašli  k  rodině  Sedlákové
a zkoušeli  jsme přivolat sv. Martina, aby nám  trošku sněhu přinesl. 
Tímto velice děkujeme paní Sedlákové Růženě za ukázku a možnost 
krmení  koní  a  dalších  domácích  zvířátek.  Listopad  jsme  prožili 
především  v  přípravách  na  vystoupení  při  rozsvěcení  vánočního 
stromu  u  doškové  chaloupky,  v  letošním  roce  vystoupení  bylo 
tematicky zaměřeno na sněhuláky.

V  prosinci  jsme  se  těšili  na  příchod  Mikuláše  s  jeho  družinou. 
Mikuláš z knihy hříchů děti chválil, ale zároveň některé děti upozornil na 
jejich hříchy. Dětem společně s čertem a andělem přinesl balíčky plný 
dobrot  (zdravé  potraviny,  ovoce,  sladkost).  Tímto  velice  děkujeme 
daným rodičům, kteří nám pomohli ztvárnit Mikuláše, anděla a čerta. 

Také jsme se dočkali příchodu Ježíška, ve školce společně pekli 
cukroví – jako rohlíčky, linecké, kokosové, sádlové kuličky. Než začal 
ten náš vysněný vánoční čas plný koled, a hlavně pro děti vánoční 
stromeček  s  dárečky  od  Ježíška.  Už  je  také  naším  pravidlem,  že 
společně s dětmi děláme  radost  i  našim nejstarším spoluobčanům,
a  tak  děti  vyrábějí  vánoční  přáníčka  a  společně  je  roznášíme  do 
schránek  po  naší  obci  Senetářov.  V  adventním  čase  jsme  s  rodiči
a  dětmi  prožili  krásné  odpoledne,  v  podobě  vyrábění  vánočních 
dekorací  a  pečení  vánočky.  Mateřskou  školou  se  linula  vůně 
napečeného cukroví dětmi a vánočního punče, který připravila paní 
kuchařka s paní školnicí.

Velice děkujeme rodičům, kteří nás zásobují papírem, pro kresby 
dětí.  Panu  Vévodovi  z  Ruprechtova  za  poskytnutí  vánočního 
stromečku. Rodině Sedlákové a Flekové za poskytnutý dar v podobě 
kříd a také všem, kteří nás zásobují starým papírem při sběrném svozu 
papíru a kartonu. Obecnímu úřadu za pastelky do balíčků pro Mikuláše.

Sběr papíru proběhne začátkem ledna po Vánočních prázdninách 
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Spolek Muzeum Senetářov

Vážení spoluobčané,
blíží se konec roku tak mi dovolte, abych Vás seznámil s činností 

našeho spolku od posledního vydání Senetářovských listů k dnešnímu 
dni.

Naše činnost v tomto období byla především zaměřena na splnění 
některých  bodů  plánu  činnosti,  které  jsme  si  na  letošní  rok  vytyčili
a v průběhu roku ještě nesplnili.

Jedním  z  bodů  bylo  vyčištění  sklepu  v  budově  č.  118  -  pod 
klubovnou spolku a oprava dveří skladu. Tato brigáda se uskutečnila 
20.11.2024.

Dalším  bodem  bylo  uspořádat  pro  členy  spolku  a  jejich  rodinné 
příslušníky zájezd. Tato akce se uskutečnila 16.11.2024. Za účasti 48 
osob včetně 16 dětí jsme navštívili Muzeum starých strojů a technologií 
v  Žamberku.  Toto  rozsáhlé  muzeum  zbudované  v  bývalé  textilní 
továrně  nabídlo  expozice  parních  strojů,  stabilních  motorů,  textilní 
výroby,  transmisní  strojírny,  historických  automobilů  a  motocyklů, 
tovární železnice…...Prohlídkou tohoto muzea si přišli na své zejména 
muži.  Po  prohlídce  jsme  navštívili  o  pár  stovek  metrů  vzdálený 
Žamberský pivovar. Tento minipivovar s 20 let starou tradicí vaří pivo 
značky Žamberský Kanec – ležák 11°, speciál 13° a pivní speciály. Po 
exkurzi a obědu v restauraci tohoto minipivovaru jsme se vraceli zpět 
domů. Tento zájezd jsme ukončili posezením v klubovně.

Členové  našeho  spolku  se  také  aktivně  podíleli  na  přípravě
a  prodeje  občerstvení  7.12.2024  na  3.  ročníku  charitativního 
punčového pouličního festivalu Punčoch v Jedovnicích.

Do splnění plánu činnosti nám zbývá ještě jeden bod pro letošní rok, 
a  to zabíjačka pro členy spolku. Tato akce se v době psaní  tohoto 
příspěvku připravuje. Je to, dá se říct, uzavření činnosti našeho spolku

(pravděpodobně od 6.1.2025 – termín Vám upřesníme na webu MŠ či 
vývěskách).

Všem občanům Senetářova přejeme klidné prožití vánočních 
svátků a v novém roce jen radost, klid, pohodu a hodně zdraví. 

Za kolektiv MŠ Veronika Golisová

a poděkování členům a příznivcům za jejich práci v letošním roce.
Tolik alespoň v  krátkosti  k  činnosti  spolku od posledního vydání 

Senetářovských listů. O činnosti a akcích v příštím roce vás budeme 
informovat v příštím vydání zpravodaje.

Závěrem děkuji jménem výboru spolku všem členům za jejich práci, 
všem příznivcům za podporu naší činnosti v průběhu celého letošního 
roku.
 Všem spoluobčanům přeji jménem svým a členů spolku šťastné
a veselé prožití svátků vánočních. Do nového roku hlavně pak zdraví
a alespoň trochu potřebného štěstí.

Za Spolek Muzeum Senetářov
Zouhar Antonín

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 21.10.2024
Zastupitelstvo obce Senetářov:
1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatele zápisu o průběhu třiadvacátého zasedání pana 

Milana  Musila  a  ověřovateli  zápisu  pana  Josefa  Šenka  a  pana 
Romana Kyjovského

3] schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2024
4] schvaluje mimořádné práce, vícepráce a méněpráce na budově č.p. 

186
5] schvaluje  Dodatek  č.  1  ke  Smlouvě  uzavřené  20.05.2024  se 

společností STAVKOM, spol. s.r.o., se sídlem Nádražní 1332/32, 
Boskovice, 680 01

6] schvaluje Smlouvu o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady 
tabákových výrobků se společností NEVAJGLUJ a.s., se sídlem: Na 
strži 1702/65, Nusle, 140 00 Praha 4

7] schvaluje  komisi  na  výběr  zhotovitele  na  projekt  „Snížení 
energetické náročnosti a světelného znečištění veřejného osvětlení 
v obci Senetářov“ ve složení Svatoslav Jahoda, Josef Šenk, Milan 
Musil a náhradník Jana Sedláková.

– 11 –
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zasedání  paní  Magdu  Vargovou  a  ověřovateli  zápisu  pana 
Svatoslava Jahodu a pana Antonína Ševčíka

3] rozpočtové opatření č. 6/2024
4] zplnomocňuje  starostku  obce  Janu  Sedlákovou  ke  schválení 

rozpočtového opatření v závěru roku 2024 s tím, že na nejbližším 
zasedání  zastupitelstva  obce  budou  zastupitelé  s  rozpočtovým 
opatřením seznámeni

5] schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Senetářov, 
okres  Blansko,  příspěvkové  organizace,  Senetářov  74    na  roky 
2026-2028

6] schvaluje neinvestiční příspěvek na rok 2025 ve výši 575 000,-Kč 
pro příspěvkovou organizaci MŠ Senetářov, Senetářov 74, 679 06

7] schvaluje  Rozpočet  Mateřské  školy  Senetářov,  okres  Blansko, 
příspěvkové  organizace,  Senetářov  74  na  rok  2025  v  částce
 3 425 000,-Kč  

8] schvaluje  investiční  příspěvek  ve  výši  150  000,-Kč  na  nákup 
Herních  prvků  -  /pergoly  na  školní  zahradu  pro  organizaci  MŠ 
Senetářov, Senetářov 74, 679 06

9] souhlasí s čerpáním finančních prostředků z rezervního fondu MŠ   
Senetářov  do maximální částky  40 000,-Kč   

10]schvaluje rozpočet obce Senetářov na rok 2025 v paragrafovém 
členění dle předloženého návrhu. Celková výše předpokládaných 
příjmů  je  navržena  ve  výši  16  898  500,-  Kč,  celková  výše 
předpokládaných výdajů je navržena ve výši 22 306 300,- Kč včetně 
splátky úvěru a schodek ve výši 5 407 800,- Kč bude kryt z přebytku 
hospodaření z minulých let

11]schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu Obce Senetářov na roky 
2026-2027

12]schvaluje  výši místního poplatku  za obecní  systém odpadového 
hospodářství  v  částce  660,-Kč/občan/nemovitost/rok  za  obecní 
systém odpadového hospodářství 

13]schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Senetářov o místním 
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

14]schvaluje  zvýšení  nájmu  nebytových  prostor  a  služeb  s  nimi 
spojených u všech smluv o inflaci podle údajů ČSÚ za předchozí 
kalendářní rok

15]schvaluje nájem nebytových prostor   Senetářov č.p. 183, parc.č. st. 
255 v k.ú. Senetářov o výměře 100m2, v ceně   293,90 Kč/m2, pro   
firmu   SYNCO METAL   s.r.o., U Lihovaru 495   na dobu určitou od 
01.01.2025 do 30.06.2025.
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Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 25.11.2024
Zastupitelstvo obce Senetářov:
1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje  zapisovatelkou  zápisu  o  průběhu  dvacátého  čtvrtého 

zasedání paní Magdu Vargovou a ověřovateli zápisu paní Moniku 
Alexa a pana Ondřeje Ševčíka

3] schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2024
4] schvaluje  Smlouvu  č.  PR-001030087490/003-ENGB  o  smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene
5] schvaluje  Smlouvu  č.  PR-001030092032/002-ENGB  o  smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene
6] schvaluje Dodatek  č.  3 Smlouvy o dílo Projektová dokumentace 

veřejného osvětlení – I. etapa mezi obcí Senetářov a společností 
ELING s.r.o.

7] schvaluje Dodatek  č.  2 Smlouvy o dílo Projektová dokumentace 
veřejného osvětlení – II. etapa mezi obcí Senetářov a společností 
ELING s.r.o.

8] schvaluje  finanční  částku  na  služby  sociální  prevence  ve  výši
10 500,- Kč

9] schvaluje finanční částku na služby sociální péče ve výši 59 500,- Kč
10]schvaluje uzavření Smlouvy o příspěvku na spolufinancování sítě 

sociálních služeb s Městem Blansko, se sídlem nám. Svobody 32/3, 
678 01 Blansko

11]souhlasí s ukončením pronájmu nebytových prostor v budově č.p. 
180,  parc.č.st.  243  v  k.ú.  Senetářov  o  výměře  35  m2  panem 
L.P.  k datu 31.12.2024

12]schvaluje Pravidla pro poskytování individuálních dotací z rozpočtu 
obce Senetářov na rok 2025

13]schvaluje  komisi  pro  posouzení  žádostí  o  individuální  dotace
z rozpočtu obce Senetářov na rok 2025 ve složení Magda Vargová, 
Antonín Ševčík a Ondřej Ševčík

14]schvaluje pana P.G. Vyškov na údržbu zeleně v obci Senetářov
v  ceně  1,50  Kč  bez  DPH  za  1m2  posečené  mulčované  trávy
a uklizené travní hmoty

15]schvaluje zplnomocnění starostky obce Jany Sedlákové k podpisu 
Smlouvy na údržbu zeleně v obci Senetářov s panem P.G. Vyškov 

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 16.12.2024
Zastupitelstvo obce Senetářov:
1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje  zapisovatelkou  zápisu  o  průběhu  dvacátého  pátého 
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Všem jubilantům přejeme do dalších let hodně zdraví a spokojenosti.

Jubilanti 10 - 12 / 2024

80 roků 11.11. Marie Sedláková č.p. 145

  26.11. Marie Ševčíková č.p. 10785 roků

  20.10. Věra Rybářová č.p. 1890 roků

Senetářovské listy říjen – prosinec 2024, číslo 16, vydáno 22. prosince 2024. 
Periodický tisk územního samosprávného celku. Vychází 4 x ročně. V nákladu 
230 výtisků je dodáván zdarma do schránek domácností v Senetářově. Vydává 

Obec Senetářov, Senetářov 116, 679 06 Senetářov, IČO: 00637203, tel. 
516 442 424, e-mail: epodatelna@seznam.cz.  Evidenční číslo MK ČR E 24104.  

Za obsahovou správnost ručí autoři. Tiskové chyby vyhrazeny.

75 roků

22.12. Milena Vintrová č.p. 39

70 roků 10.12. Marie Šebelová č.p. 111

    9.11. Jiřina Rybářová č.p. 9

11.12. Pavel Nejedlý č.p. 103

Pozvání na společné bruslení
Obdobně jako v předchozích letech jsem o vánočních prázdninách 

zarezervoval v pátek 3. 1. 2025 od 8:45-9:45 celou ledovou plochu na 
Zimním stadionu v Blansku. Bude možnost bruslit dle libosti a na 1/3 
ledové  plochy  vzít  hokejky  a  zahrát  si  „hokej“.  Příspěvek  bude 
stanoven na místě, odhaduji cca 50 Kč/osoba. Kvůli přezutí doporučuji 
být na zimním stadionu alespoň 20 minut předem. Pro více informací 
mě případně kontaktujte. 

Michal Zouhar, 775 268 161

Kostel sv. Josefa v Senetářově bude otevřený na prohlídku betléma 
na Štědrý den 24. 12. v době od 13 do 15 hodin.
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16]schvaluje nájem nebytových prostor Senetářov č.p. 187, místnost
č. 10, parc.č.  st.  252 v  k.ú. Senetářov   o  výměře 40m2,  v  ceně   
293,90,-Kč/m2,   od 01.01.2025 na dobu neurčitou pro  společnost 
Lipka  –  školské  zařízení  pro  environmentální  vzdělávání  Brno, 
příspěvková organizace, se sídlem Lipová 233/20, 602 00 Brno

17]schvaluje  zřízení  termínovaného  účtu  s  indexovou  sazbou,  na 
částku  do  15  Mio.  s  úročením  3,2  %  na  dobu  6  měsíců  se 
společností Komerční banka a.s. se sídlem Na Příkopě 33 čp. 969, 
114 07, Praha 1

18]zplnomocňuje starostku obce Janu Sedlákovou k podpisu Smlouvy   
na  zřízení  termínovaného  o  účtu  s  automatickým  obnovením 
vkladu, se společností Komerční banka a.s. se sídlem Na Příkopě 
33 čp. 969, 114 07, Praha 1

19]zplnomocňuje starostku obce Janu Sedlákovou k podpisu Smlouvy  
o umístění a provozování kontejnerů pro sběr oděvů a textilu, se 
společností  TextilEco  a.s.  se  sídlem  Palackého  715/15,  Nové 
Město, 110 00 Praha 1

20]schvaluje navýšení částky za dohody o pracovní činnosti a dohody 
o provedení práce z 120,- Kč na 130 ,- Kč za hodinu a to od 01. 01.
2025

21]schvaluje zamítnutí finanční podpory pro Dům přírody Moravského 
krasu o.p.s, Skalní mlýn 96, Blansko 

22]bere  na  vědomí,  že  po  vyhlášení  dotačních  titulů  z Ministerstva 
kultury a z Jihomoravského kraje bude podána žádost o dotaci na 
opravu Muzea tradičního bydlení a perleťářství

23]schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  z  programu  Podpora  rozvoje 
venkova Jihomoravského kraje pro rok 2025, dotační titul Výstavba, 
obnova a údržba venkovské zástavby.

     Svoz komunálního odpadu

Leden:  3, 17, 31                  Únor: 14, 28                    Březen: 14, 28


